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P R O T O K Ó Ł 

SPISANY DNIA 28 STYCZNIA 2021 ROKU 

Z XXVI SESJI RADY POWIATU NOWOTARSKIEGO 

W TRYBIE ZDALNYM 
 

00:00  

Przed rozpoczęciem XXVI Sesji Rady Powiatu Nowotarskiego Radni odmówili modlitwę za 

Ojczyznę ks. Piotra Skargi, którą poprowadziła Wiceprzewodnicząca Józefa Guziak. 

 

00:01 

Ad. 1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowotarskiego Tadeusz Rafacz  o godz. 13:00 otworzył 

XXVI sesję VI Kadencji Rady Powiatu Nowotarskiego i powitał przedstawicieli władz 

rządowych, samorządowych i administracji, przybyłych gości oraz Radnych.  

 

00:04 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał listę obecności radnych i stwierdził, że aktualnie  

w posiedzeniu uczestniczy 29 Radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  

29 osób stanowi quorum władne do podejmowania prawomocnych decyzji. 

 

Lista obecności Radnych obecnych na XXVI posiedzeniu Rady Powiatu 

Nowotarskiego stanowi integralną część protokołu (stanowi załącznik nr 1). 

 

00:05  

Ad. 2. Ślubowanie Radnej - Pani Grażyny Tylki. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Rafacz odczytał tekst ślubowania: 

Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, 

strzec suwerenności i interesów Państwa Polskiego, czynić wszystko dla pomyślności 

Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji  

i innych praw Rzeczypospolitej Polskiej. 

Pani Grażyna Tylka: Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

 

00:06 

Ad. 3 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Rafacz zapytał, czy ktoś z Radnych nie otrzymał materiałów 

na dzisiejszą sesję? 

- brak uwag, wszyscy Radni otrzymali materiały. 

Następnie zapytał, czy ktoś z Radnych ma uwagi do porządku obrad? 

- brak uwag.  

Ponadto wprowadził autopoprawkę do porządku obrad: Podjęcie Rezolucji Rady Powiatu 

Nowotarskiego w sprawie wsparcia działań na rzecz dofinansowania działalności 

agroturystycznej w okresie pandemii. 

 

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy mają uwagi do powyższej poprawki? 

- brak uwag. 

Z uwagi na brak sprzeciwu porządek został przyjęty. 

 

00:07  

Ostateczny porządek obrad brzmi:  

1. Otwarcie sesji.  

2. Ślubowanie Radnej - Pani Grażyny Tylki. 
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3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Powiatu Nowotarskiego. 

5. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Podjęcie Uchwały Rady Powiatu Nowotarskiego w sprawie zmiany Uchwały 

Budżetowej na rok 2021 Nr 224/XXV/2020 Rady Powiatu Nowotarskiego z dnia 30 

grudnia 2020 roku. 

8. Podjęcie Uchwały Rady Powiatu Nowotarskiego w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Nowotarskiego. 

9. Podjęcie Uchwały Rady Powiatu Nowotarskiego w sprawie Regulaminu ustalającego 

kryteria i tryb przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród za 

ich osiągnięcia dydaktyczne, wychowawcze i opiekuńcze. 

10. Podjęcie Rezolucji Rady Powiatu Nowotarskiego w sprawie wsparcia działań na rzecz 

dofinansowania działalności agroturystycznej w okresie pandemii. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

12. Wolne wnioski. 

00:08 

Ad.  4. Przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Powiatu Nowotarskiego VI kadencji. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Rafacz poinformował, iż nikt z Radnych przed rozpoczęciem 

sesji nie zgłosił pisemnych uwag do protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół z XXV sesji Rady Powiatu 

Nowotarskiego VI kadencji: 

26- za 

0 – przeciw 

1 - wstrzymał się 

Protokół został przyjęty (przy 26 głosach „za” – 1 „wstrzymującym się”). 

 

00:09 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesyjnym. 

Sprawozdanie przedstawił Starosta Pan Krzysztof Faber. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Rafacz zapytał, czy któryś z radnych ma pytania do 

sprawozdania? 

- brak pytań,  

 

00:13  

Ad. 6. Interpelacje i zapytania. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Rafacz w imieniu Radnych Stanisława Kiersztyna  

i Bartosza Leksandra oraz Radnego Marka Szarawarskiego odczytał 1 interpelację, która 

stanowi załącznik nr 3 . 

00:16 

Wiceprzewodnicząca Rady Józefa Guziak zgłosiła interpelację, która stanowi załącznik nr 

4.  

 

00:17 

Ad. 7. Podjęcie Uchwały Rady Powiatu Nowotarskiego w sprawie zmiany Uchwały 

Budżetowej na rok 2020 Nr 138/XV/2019 Rady Powiatu Nowotarskiego z dnia 30 

grudnia 2019 roku. 

Projekt Uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu Nowotarskiego Pani Joanna Gronkowska. 
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00:24 

Przewodniczący Rady Tadeusz Rafacz poprosił Przewodniczącego merytorycznej Komisji  

o przedstawienie opinii do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Marek Szarawarski przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję oraz zapytał Kluby i indywidualnych Radnych, czy 

zgłaszają uwagi do projektu uchwały? 

- brak uwag. 

 

Przewodniczący Rady Tadeusz Rafacz po zamknięciu dyskusji poddał pod głosowanie 

powyższy projekt uchwały: 

29- za 

0- przeciw 

0- wstrzymał się 

Uchwała została przyjęta (przy 29 głosach „za”). 

Uchwała Nr 231/XXVI/2020 stanowi załącznik nr 5. 

 

00:25 

Ad. 8. Podjęcie Uchwały Rady Powiatu Nowotarskiego w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Nowotarskiego. 

Projekt Uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu Nowotarskiego Pani Joanna Gronkowska. 

 

Przewodniczący Rady Tadeusz Rafacz poprosił Przewodniczącego merytorycznej Komisji  

o przedstawienie opinii do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Marek Szarawarski przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję oraz zapytał Kluby i indywidualnych Radnych, czy 

zgłaszają uwagi do projektu uchwały? 

- brak uwag. 

 

00:26 

Przewodniczący Rady Tadeusz Rafacz poddał pod głosowanie powyższy projekt uchwały: 

27- za 

0- przeciw 

0- wstrzymało się 

Uchwała została przyjęta (przy 27 głosach „za”). 

Uchwała Nr 232/XXVI/2020 stanowi załącznik nr 6. 

 

00:27  

Ad. 9. Podjęcie Uchwały Rady Powiatu Nowotarskiego w sprawie Regulaminu 

ustalającego kryteria i tryb przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego 

funduszu nagród za ich osiągnięcia dydaktyczne, wychowawcze i opiekuńcze. 

Projekt Uchwały przedstawiła Dyrektor Powiatowego Centrum Oświaty Pani Marta 

Skawska.  

 

00:28 

Przewodniczący Rady Tadeusz Rafacz poprosił Przewodniczącego merytorycznej Komisji  

o przedstawienie opinii do projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej Maria Domagała przedstawiła pozytywną 

opinię do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję oraz zapytał Kluby i indywidualnych Radnych, czy 

zgłaszają uwagi do projektu uchwały? 

- brak uwag. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Rafacz poddał pod głosowanie powyższy projekt uchwały: 

29- za 

0- przeciw 

0- wstrzymało się 

Uchwała została przyjęta (przy 29 głosach „za”). 

Uchwała Nr 232/XXVI/2020 stanowi załącznik nr 7. 

 

00:30 

Ad. 10. Podjęcie Rezolucji Rady Powiatu Nowotarskiego w sprawie wsparcia działań na 

rzecz dofinansowania działalności agroturystycznej w okresie pandemii. 

Projekt Rezolucji przedstawił Przewodniczący Rady Tadeusz Rafacz. 

 

00:34 

Przewodniczący Rady Tadeusz Rafacz poddał pod głosowanie powyższy projekt rezolucji: 

29- za 

0- przeciw 

0- wstrzymało się 

Rezolucja została przyjęta (przy 29 głosach „za”). 

Rezolucja  Nr 10/XXVI/2020 stanowi załącznik nr 8. 

 

00:35 

Wiceprzewodnicząca Rady Jozefa Guziak przejęła prowadzenie obrad. 

Ad. 11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Wiceprzewodnicząca Rady Józefa Guziak poinformowała, że 4 Radnych zgłosiło 2 

interpelacje. Interpelacje i zapytania należy przesłać do Biura Rady  

i odpowiedzi zostaną udzielone w formie pisemnej. 

00:36 

Starosta Krzysztof Faber pokrótce odpowiedział na interpelacje Radnych dotyczącą 

zagospodarowania przestrzennego Rabki - Zdrój.  

Dyrektor PZD Tomasz Moskalik odpowiedział na interpelację dotyczącą umieszczenia 

znaków zwiększających bezpieczeństwo na drodze powiatowej w miejscowości Trute. 

 

Przewodniczący Rady Tadeusz Rafacz przejął ponownie prowadzenie obrad. 

00:37 

Ad. 18. Wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Rafacz poinformował, iż zgodnie postanowieniem 1/2021 

Komisarza Wyborczego w Nowym Sączy stwierdzono wygaśnięcie mandatu Radnego Pana 

Michała Borzęckiego. Natomiast postanowieniem 9/2021mandat Radnego obejmuje Pani 

Grażyna Tylka. Dziś stało się to faktem. Radna Grażyna Tylka złożyła ślubowanie.  

W związku z powyższymi zmianami, następna sesja odbędzie się stacjonarnie w pełnym 

reżimie sanitarnym (dystans, dezynfekcja, noszenie maseczki). Planowana sesja odbędzie się 

w dniu 11 lutego br. której przedmiotem obrad będzie wybór nowego 

Wiceprzewodniczącego Rady w głosowaniu tajnym. Miejsce zostanie podane  

w zawiadomieniu, które zostanie wysłane za tydzień. Kolejna sesja zgodnie  

z harmonogramem odbędzie się w ostatni czwartek miesiąca w trybie zdalnym. 
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00:41 

Wiceprzewodniczący Rady Jan Komorek podziękował za przygotowanie rezolucji a także 

podziękował wszystkim radnym za jednogłośne jej przegłosowanie. 

00:42  

Wiceprzewodnicząca Rady Józefa Guziak zaproponowała aby podziękować za współpracę 

Panu Michałowi Borzęckiemu, który był Wiceprzewodniczącemu Rady. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Rafacz zapewnił, że takie podziękowania nastąpią. 

00:44 

Starosta Krzysztof Faber powiedział, że wystąpiono z wnioskiem do Prezydenta  

o odznaczenie Pana Michała Borzęckiego. Wniosek został rozpatrzony pozytywnie. Jednak  

z uwagi na sytuację epidemiczną nie ma możliwości zorganizowania  uroczystego wręczenia 

medalu. Można było by zorganizować spotkanie w pełnym reżimie sanitarnym albo poczekać 

aż obostrzenia zostaną zniesione. 

00:46 

Radny Stanisław Waksmundzki powiedział, że nie ma na co czekać. Będzie sesja 

stacjonarna to wówczas należy zaprosić Pana Michała Borzęckiego i odznaczyć  

i podziękować. Medal będzie uwieńczeniem pracy Pana Michała Borzęckiego. 

00:50  

Radny Julian Stopka zaproponował aby na najbliższą sesję zaprosić Pana Michała 

Borzęckiego i uhonorować Go, ale wpierw należy trzeba zapytać zainteresowanego, czy 

wyraża zgodę, aby czuł się komfortowo. Być może będzie chciał później, kiedy nie będzie 

obostrzeń i nabierze więcej sił.  

00:48 

Przewodniczący Rady Tadeusz Rafacz zadeklarował,  że skontaktuje się w tej sprawie z  

Panem Michałem Borzęckim. 

00:49 

Starosta Krzysztof Faber powiedział, że medal musi być wręczony przez osobę wskazaną 

przez Prezydenta RP.  Zapewne taka osoba zostanie wyznaczona po wygaszeniu pandemii. 

Radny Marek Szarawarski zaproponował aby wyznaczyć delegację wraz z osobą wskazaną 

przez Prezydenta RP, po to aby udać się do domu Pana Michała Borzęckiego i wręczyć mu 

medal. 

00:50 

Radny Stanisław Waksmundzki powiedział, żeby nie robić „szopki” z delegacjami. Po to 

jest sesja  i zorganizować wszystko w reżimie sanitarnym. Następnie Radny zaapelował aby 

myśleć już o końcu pandemii. Trzeba otworzyć szkoły i otwierać gospodarkę.  

00:54 

Przewodniczący Rady Tadeusz Rafacz powiedział, że z przepisami można się nie zgadzać 

ale nie wolno ich łamać. Wręczenie medalu odbędzie się w sposób godny i właściwy, 

zgodnie z przepisami. 

00:56 

Starosta Krzysztof Faber powiedział, że były podejmowane działania aby poprawić 

sytuację przedsiębiorców m.in. podjęcie rezolucji i organizacja video konferencji  

z wiceministrem. Były także rozmowy z posłami, Stowarzyszenie Ziem Górskich również 

podejmowało działania. Samorząd nie może łamać przepisów.  

00:57 

Radny Adam Jurek pozytywnie odniósł się do wypowiedzi Radnego Stanisława 

Waksmundzkiego. Pana Michała Borzęckiego trzeba jak najszybciej zaprosić na sesję i 

godnie uhonorować. Należy także wracać do normalności, w tym także zwoływać 

posiedzenia Komisji stacjonarnie. 

00:58 
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Przewodniczący Rady Tadeusz Rafacz powiedział, że zwoływanie Komisji leży w gestii 

Przewodniczących Komisji i absolutnie nie ingeruje w ich przyjęty sposób procedowania. 

Uhonorowanie Pana Michała Borzęckiego musi odbyć się w sposób godny, bez żadnych 

półśrodków.  

01:00 

Radny Stanisław Waksmundzki poprosił o przedstawienie informacji na temat sytuacji na 

Oddziale „Covidowym”. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Rafacz powiedział, że Dyrektora szpitala w tym momencie 

nie ma. Udzieli informacji w innym terminie.  

 

Przewodniczący Rady Tadeusz Rafacz podziękował Radnym i wszystkim, którzy dotrwali do 

końca sesji i o godz. 14:02 zamknął XXVI sesję VI kadencji Rady Powiatu Nowotarskiego. 

  

Nagranie audio XXVI sesji RPN stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Protokół sporządziła:   

 

Anna Chełmecka   
 

 

 

Przewodniczący Rady  Powiatu Nowotarskiego  

                            Tadeusz Rafacz 

                     Protokół podpisany elektronicznie  
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